
СТОЛИЧНА ОБЩИНА

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И 
КУЛТУРНО МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ №90

от редовно заседание на ПК по Образование, култура, наука и културно 
многообразие проведено на 13.09.2022г. от 9:30 часа в Зала 1, ул. „Московска“ №33

Днес, 13.09.2022г. се проведе редовно заседание на Постоянната комисия по 
Образование, култура, наука и културно многообразие.

Заседанието беше открито в 9.33ч. от г-жа Малина Едрева - председател на ПК по 
ОКНКМ. Г-жа Едрева информира комисията, че за петте доп. точки от проекта на дневен 
ред ще бъде свикано извънредно заседание на 16.09.2022г., петък, от 9.15ч, за да се 
състои дискусия с вносителя или негов представител. При направената проверка на 
кворума беше установено, че присъстват 9 /девет/ общински съветници поради което 
заседанието може да бъде проведено. За цялата продължителност на заседанието 
отсъстваха г-н В. Калановски, г-н Д. Стаматов и г-н К. Паргов. Г-н И. Виделов се 
присъедини към заседанието след гласуването на дневния ред. Справката за присъствие 
на общинските съветници на заседанието е приложена към настоящия протокол.

Г-жа Малина Едрева докладва проекта за дневен ред на заседанието с 
предложението доп. точки да отпаднат. Комисията подкрепи проекта за дневен ред и 
предложението за неговото изменение с 9 /девет/ гласа “за”.
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По т. 1 от дневния ред :

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов -

10. Иван Виделов -

11. Калоян Паргов -

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

Доклад е вх.№ СОА22-ВК66 9826 / 26.08.2022г. относно приемане на Годишен 
отчет за касовото изпълнение на бюджета на Столична община към 31.12.2021 г. с 
вносител г-жа Йорданка Фандъкова, кмет на Столична община.

Г-жа М. Симеонова, д-р на д-я „Финанси“ на СО информира ПК, че става дума за 
рутинен доклад представящ отчет за приходите и касовото изпълнение на разходите за 
2021г. Приходна част е изпълнена на 100% в данъчните приходи и на 98% в неданъчните. 
Изпълнените имуществени данъци възлизат на 450 000 000 лв. Неданъчните приходи са 
с 33 000 000 лв. в повече от 2020г. Събраната такса битов отпадък е 245 000 000 лв., т.е. 
с 2 500 000 повече от 2020г. Административните услуги бележат ръст. По отношение на 
разпределението на разходи по функции, образование и култура е изпълнена на стойност 
612 200 000 лв. — 545 000 000 лв. държавни, 58 200 000 лв. местни дейности.

Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 10

За 6

Против Няма

Въздържали се 4
Поименно гласуване по т. 1 от дневния ред:

1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева въздържала се

5. Антон Койчев за
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По т.2 от дневния ред:

6. Веселин Калановски -

7. Грети Стефанова въздържала се

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов -

10. Иван Виделов въздържал се

11. Калоян Паргов -

12. Михаил Паргов въздържал се

13. Симеон Колев за

Доклад с вх.№ СОА22-ВК66-8093 / 19.07.2022г. относно приемане на промени в 
Правилата за работа на Столична програма "Култура" и писмо с вх.№ СОА22-ВК66- 
8093-[3]/08.09.2022г. относно проект за промени в Правилата за работа на Столична 
програма "Култура" с вносители Малина Едрева - председател на ПК по ОКНКМ, 
Мирослав Боршош - зам.-кмет на Столична община, Веселин Калановски - общински 
съветник, Владимир Митов - общински съветник.

Г-н Б. Бориславов пое председателството на комисията.
Г-жа М. Едрева припомни на членовете на комисията, че през 2020г. - годината, 

в която започна пандемията, имаше редица казуси с проблеми при реализацията на 
подкрепени проекти в рамките на календарна година. СОС взе решение да подкрепи 
реализацията на два проекта с депозирани молби за следваща календарна година. В 
светлината на тези целеви решения и продължаващата тенденция за затруднения при 
реализацията на проектите в рамките на календарната година на субсидията, вносителите 
предлагат на вниманието на ПК по ОКНКМ съответните изменения и допълнения в 
правилата на Столична програма „Култура“.

Г-жа Н. Семова, ст. експерт в д-я „Култура“ на СО, изготвила доклада, информира 
ПК, че по време на обществената консултация на предложените промени на ел. портал 
на СО няма постъпили предложения и възражения.

Г-н Б. Бориславов подложи на гласуване доклада с предложения проект на 
решение.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада е предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 10

За 10

Против Няма

Въздържали се Няма
ПК по финанси и бюджет ще се произнесе с отделно становище.
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Поименно гласуване по т. 2 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски -

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов -

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов -

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

По т.З от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА22-ВК08-12408-[1] / 17.08.2022г. относно провеждане на 

публично оповестен конкурс за отдаване под наем, за срок от пет години, на недвижим 
имот-публична общинска собственост, с предназначение за ученически бюфет, находящ 
се на територията на 177 ОУ "Св. Св. Кирил и Методий" - с. Световрачене, район "Нови 
Искър" и становище с вх.№ СОА22-ВК08-12408-[3] / 25.08.2022г. от г-н М. Боршош, 
зам.-кмет на Столична община с вносител г-жа Даниела Райчева, кмет на район „Нови 
Искър“

Г-жа Петкова, зам.-кмет на р-н „Нови Искър“ информира комисията, че предмет 
на доклада е помещение общински публична собственост, част от училище, като след 
приключване на договора за отдаване под наем за ученически бюфет следва да се 
възобнови. Оценката от лицензиран оценител е от 22 лв. месечна начална конкурсна 
цена.

Г-жа Ал. Кръстева отправи питане дали бюфетът работи през цялата учебна 
година или само за 4 месеца, както г-жа Кръстева е прочела в доклада.

Г-жа Петкова отговори, че бюфетът работи през цялата учебна година.
Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.
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Поименно гласуване по т. 3 от дневния ред:

Общо гласували: 
в т.ч.: 10

За 10

Против Няма

Въздържали се Няма

По т. 4 от дневния ред:

1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски -

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов -

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов -

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

Доклад с вх.№ СОА22-ВК08-7354 / 12.05.2022г. относно откриване на процедура 
за провеждане на публично оповестен конкурс, с цел отдаване под наем на самостоятелен 
обект в сграда, представляващ частна общинска собственост, находящ се на територията 
на Район "Илинден " с вносител Иван Божилов, кмет на район „Илинден“ и становище с 
вх.№ СОА22-ВК08-7354-[2] / 27.07.2022г. от д-р Дончо Барбалов, зам.-кмет на Столична 
община

Г-жа Едрева се обърна с молба да бъде представена аргументация за 10 годишния 
срок за отдаване под наем.

Г-н Иван Божилов, кмет на р-н „Илинден“ представи доклада като информира 
комисията, че за специфичното конкурсно условие е за култура и обществена дейност, 
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на подобни конкурси не се явяват кандидати. Помещението не е в добро състояние и е 
нужен цялостен основен ремонт.

Г-жа М. Едрева отправи питане какви критерии по отношение на културна 
дейност ще бъдат заложени? Отправи предложение към специфичното конкурсно 
условия да бъде коригирано както следва „за културна и обществена дейност в 
изпълнение на действащите стратегии на Столична община в сферата на културата, 
образованието и социалните дейности“.

Г-н С. Колев и г-н Б. Бориславов заявиха, че при тези условия подкрепят 10 
годишния срок за отдаване под наем.

Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с горе-цитираното предложение за 
изменение и допълнение в проекта на решение.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада като предлага следните изменения и 

допълнения в предложения проект на решение:
1.1 .Текстът в параграф 2-ри от т. 1.1. да добие следната редакция:

„Специфично конкурсно условие: за културна и обществена дейност 
в изпълнение на действащите стратегии на Столична община в сферата на 
културата, образованието и социалните дейности“

Общо гласували: 
в т.ч.: 10

За 10

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 4 от дневния ред:

1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски -

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов -

10. Иван Виделов за
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По т.5 от дневния ред:

11. Калоян Паргов -

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

Доклад с вх.№ СОА22-ГР94-1233-(2)/11.07.2022г. относно безвъзмездно 
прехвърляне от Столична община на Църковното настоятелство при храмове „Успение 
Богородично“, „Свети Йоан Кръстител“ и „Въздвижение на Св. Кръст Господен“, кв. 
„Обеля“ на имот - частна общинска собственост, представляващ сграда - обществена 
тоалетна с идентификатор 68134.2818.4502.1, попадаща в У ПИ II - за озеленяване и УПИ 
У-2161, за параклис, кв. 39, м. „кв. "Обеля, район „Връбница“ с вносител г-н Младен 
Младенов, кмет на район „Връбница“ и становище с вх.№ СОА22-РИ95-26- 
[1]/27.07.2022 г. от д-р Дончо Барбалов, зам.-кмет на Столична

Г-н Мл. Младенов, кмет на р-н „Връбница“ информира комисията, че е отпаднала 
нуждата за ползване на конкретното пространство от общината

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 10

За 10

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 5 от дневния ред:

1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски -

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов -
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По т. 6 от дневния ред:

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов -

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

Доклад с вх.№ СО.А21 -ВК08-18129-[2] / 12.07.2022г. относно именуване на 
безименна улица в р-н „Банкя“ с името „Златни липи“ с вносител г-н Рангел Марков, 
кмет на район „Банкя“ и становище с вх.№ СОА21-ВК08-18129-[3]/18.07.2022 г. от М. 
Боршош, зам.-кмет на Столична община

Г-н Р. Марков, кмет на район „Банкя“ информира комисията, че инициативата за 
именуване е на дружество с цел получаване на административен адрес. След 
първоначално предложение отхвърлено от Работната група по именуване към ПК по 
ОКНКМ, това е второто предложение за име.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 9

За 9

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 6 от дневния ред:

1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски -

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов -

8
Протокол №90 от заседание на

Постоянната комисия по образование, култура, наука и к> лтурно многообразие



10. Иван Виделов -

11. Калоян Паргов

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

По т.7 от дневния ред:
Информация за постъпила поща: Отчет с вх. № СОА22-ВК66-9833-[1] / 

30.08.2022г. от Йорданка Фандъкова, кмет на Столична община за дейността по 
придобиване, управление и разпореждане е общинска собственост за 2021 г. и 
изпълнение на Програмата за придобиване, управление и разпореждане с общинска 
собственост за 2021 г.

Г-жа М. Проданова, началник отдел "Придобиване и разпореждане с общинска 
собственост" информира комисията, че става дума за ежегодна информация, която 
съпътства отчета на касовото изпълнение на бюджета. Изпълнението на Програмата 
зависи най-вече от инициативата на районните кметове. Ако те не внесат доклади по 
разпореждане или управление за годината, програмата не би могла да бъде изпълнена. 
През 2020г. СОС се е произнесъл със 128 решения по ресора, а през 2021г. решенията са 
219. Най-активни са кметове на р-н „Надежда“ и на р-н „Връбница“ е респективно 25 и 
24 решения. Кметовете на р-н „Красно село“ и на р-н „Изгрев“ са с най-ниска активност 
- по 2 доклада всеки. Приходите за 2021г. са над 9 000 000 лв. при над 5 000 000 лв. 
реализирани през 2020г. Броят на договорите за управление и разпореждане е нараснал 
до 600 договора за 2021г. Малко от решенията на СОС за придобиване на имоти са в 
изпълнение на първоначално приетата от СОС програма - използва се възможността за 
актуализиране на програмата. По отношение на общинските жилищата, на ел. портал 
на СО, в раздел „публични регистри“, са въведени нов тип справки за собствеността на 
СО и за сделките с общинска собственост.

Заседание,тр на кбмиуцята бе закрито с изчерпване на дневния ред.

Изготвил
Донуб Хр^гев

Председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

Борислав Бориславов
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